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Til stede: Leif Klokkerhaug, Torbjørn Akersveen, Jon Einar Værnes, Astrid N Skauge,  

NPF Karin Gustavsson, TRPF Arvid Solbu, IPF Karstein Kjølstad, VPF Øystein Pettersen. 

Forfall: Ingvill Bogan Larsen, Åse Rørmark, GOPF Bente S Olsen 

 

Sak 32/2021 Godkjenninger 

 
Referat fra styremøte 2/2021 har ligget på Teams. Ingen merknader er kommet, og er dermed 
godkjent. 
 
Vedtak: 

1. Styret godkjenner innkalling til styremøte 3/2021 datert 15.03.2021. 
2. Styret godkjenner utsendt saksliste med sakene 32-46/2021. 
3. Styret godkjenner tre tilleggssaker, 47-49/2021. 

 

Sak 32/2021 Godkjenninger 

Sak 33/2021 Referatsaker 

Sak 34/2021 Status medlemstall 

Sak 35/2021 Status økonomi 

Sak 36/2021 Nytt fra lokalforeningene 

Sak 37/2021 Status «Besøkstjeneste i Trøndelag» 

Sak 38/2021 Oppfølging nettbasert besøkstjeneste 

Sak 39/2021 Årsmøte TPF 2021. Nytt forsøk. 

Sak 40/2021 Årsmøteavvikling – Skolering av tillitsvalgte 

Sak 41/2021 Medisinpakninger som er vanskelig å åpne 

Sak 42/2021 Høring – Utredning om helseforetaksstrukturen i Trøndelag 

Sak 43/2021 Annonsepriser Parkinsonbladet 2021 

Sak 44/2021 Delegater NPFs landsmøte 2021 

Sak 45/2021 Forslag fra TPF på medlemmer til forbundsstyret 2021-2023. 

Sak 46/2021 Brukerrepresentasjon 

Sak 47/2021 Teams som verktøy i styrets arbeid 

Sak 48/2021 Helsefellesskap og brukermedvirkning 

Sak 49/2021 Parkinsondagen 11. april 

 

 

Sak 33/2021 Referatsaker

 

Informasjon om nytt Funkis kurssystem/Mottatte årsmøtedokumenter fra 

lokalforeningene/Deltakelse årsmøte FFO Trøndelag/Diverse forespørsler om 

brukerrepresentasjon/Årsmøte – ny dato: 11. mai 2021/Britt-Inger kommer til årsmøtet/Digitalt 

innspillsmøte 17. mars 

 

Vedtak:  

Styret tar referatsakene til orientering. 
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 Sak 34/2020 Status medlemstall 

 

 
 

 

Vedtak:  

Styret tar statusen for medlemstallet til orientering. Lokallagene bes se nærmere på situasjonen; er 

det noe som kan gjøres for å få medlemmene til å betale innen fristen? 

Med bakgrunn i det synkende medlemstallet bør det neste styret vie mer oppmerksomhet på 

handlingsplanen vår, og vurdere om det er de riktige oppgavene vi bruker energien vår til. 

 

 Sak 35/2020 Status økonomi 

 

Jon Einar ga  en kort orientering om foreningens økonomiske situasjon. Det har ikke vært noen 

vesentlige endringer siden forrige rapport. Helse Midt-Norge og Trøndelag Fylkeskommune har ennå 

ikke behandlet våre søknader om tilskudd. 

 

Vedtak:  

Styret tar rapporten til orientering. 

 

Sak 36/2021 Nytt fra lokalforeningene 

 

Lokalforeningene har naturlig nok hatt mest fokus på årsmøteavviklingen. Ingen av foreningene har 

hatt fysisk årsmøte. Trondheim Parkinsonforening og Namdal Parkinsonforening har fått nye ledere: 

Tora Milda Rømo i TRPF og Karin Gustavsson i NPF. Disse ønskes hjertelig velkommen inn i 

fellesskapet. 

 

Vedtak: 

Tas  til orientering. 
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Sak 37/2021 Status «Besøkstjeneste i Trøndelag»  

 

• Alle våre 181 hovedmedlemmer over 75 år skal tilbys hjemmebesøk. 

• Kr 99 000 fra DAMNett er kommet inn på vår konto. 
Dette prosjektet er stort og viktig, og vi  må sørge for å få landet det på en god måte. Det settes 
derfor opp som sak i hvert (ordinære) styremøte i prosjektperioden, med rapportering fra 
lokalforeningene. 
Prosjektgruppa hadde sitt første planleggingsmøte 25. februar, og lokalforeningene er godt i gang 
med arbeidet. 
 

Vedtak: 

Styret tar saken til orientering. 

 

Sak 38/2021 Oppfølging nettbasert besøkstjeneste 

 
9 av nettbrettene som ble gitt til sykehjem rundt omkring i Trøndelag har fortsatt abonnement på 
SIM-kort, noe som belastes Trøndelag Parkinsonforening. Vi betaler 154 kr pr. brett pr. mnd. 
Forutsetningen var at fylkesforeningen skulle dekke abonnements-utgiftene ut 2020. 
Værnesregionen Parkinsonforening hadde ingen nettbrett med SIM-kort. 
Trondheim Parkinsonforening hadde kun et brett, gitt til Frøya sykehjem. TRPF har rapportert at 
Frøya sykehjem har installert nettverk og ikke lenger trenger SIM-kort. 
Inntrøndelag, Namdal og Gauldal-Oppdal Parkinsonforeninger har ikke svart på e-posten fra Leif av 8. 
februar hvor han ba lokalforeningene ordne opp med nettbrettmottakerne. Det er lokalforeningene 
som har oversikt over hvilke sykehjem som fikk brett, og hvem som har SIM-kort. Dersom de fortsatt 
har behov for SIM-kort må de selv overta abonnementsutgiftene, eller lokalforeningene kan  dekke 
utgiftene. GOPF informerte om at  foreningen betaler for sine fem SIM-kort. 
 
Vedtak: 
Trøndelag Parkinsonforening krever refusjon fra IPF, NPF og GOPF for abonnementsutgiftene 
knyttet til nettbrettene fra og med 01.03.2021. 
 

Sak 39/2021 Årsmøte RPF 2021. Nytt forsøk. 

 

Avlysning av årsmøtet 9. april kom så vidt sent at vi ble belastet med et avbestillingsgebyr på 8000 kr. 

Ny dato for årsmøtet er satt til tirsdag 11. mai, og hotellet er booket. Avbestillingsfrist er 1. mai.  

Ettersom situasjonen i forbindelse med pandemien fortsatt er uavklart, ønsker styret denne gangen å 

være mer spesifikk på hvilke kriterier som skal ligge til grunn for gjennomføring/avlysing av fysisk 

møte.  

 

Vedtak: 

Avlyst og utsatt årsmøte 9. mars holdes fysisk tirsdag 11. mai på Scandic Stiklestad dersom de 
nasjonale anbefalingene om  «ikke å arrangere møter som inkluderer deltakere fra flere 
kommuner» blir opphevet innen 1. mai. Blir disse nasjonale anbefalingene derimot opprettholdt vil 
årsmøtet bli avholdt digitalt, på TEAMS tirsdag 11. mai kl 17-20. 
Lokalforeningene bes merke seg dette og orientere delegatene sine. 
Trøndelag Parkinsonforening ber Trondheim Parkinsonforening refundere 50% - kr 4000 – til delvis 

dekning av avbestillingsgebyret. 
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Sak 40/2021 Årsmøteavvikling – Skolering av tillitsvalgte 

 

Trøndelag Parkinsonforening ønsker felles prosedyrer for forberedelse, gjennomføring og etterarbeid 

i forbindelse med årsmøteavvikling i lokalforeningene våre. Forbundets vedtekter,  og 

Brønnøysundregistrene, har bestemmelser vi må rette oss etter. «Det du trenger å vite om 

ÅRSMØTET før-under-etter» er ment som en samlet hjelp/huskeliste for nye og gamle tillitsvalgte. 

Notatet ble gjennomgått, og det ble presisert at den spesielle situasjonen med pandemi gjorde det 

vanskelig å følge bestemmelsene til punkt og prikke i 2021. 

 

Vedtak: 

«Det du trenger å vite om ÅRSMØTET før-under-etter» vil være til god hjelp ved gjennomføring av 

årsmøte i foreningene våre. Dokumentet inngår i «pensum» for kurs for tillitsvalgte, og legges på 

Teams/Årsmøter/Generelt. 

 

Sak 41/2021 Medisinpakninger som er vanskelig å åpne 

 

Det er mange personer med parkinsonisme (og mange andre) som har betydelige problemer med å 

få tablettene sine ut av de pakningene som har forseglet én og én tablett. I  tillegg til problemer med 

å trykke ut tablettene, er de gjerne ødelagt når de omsider gir etter for presset. Brukerutvalget for 

sykehusapotekene  i Midt- Norge har tatt opp saken med legemiddelverket, som ikke er interessert i 

å gjøre noe med saken. Trøndelag Parkinsonforening har derfor henvendt seg både til FFO Trøndelag 

og Norges Parkinsonforening for å få hjelp til å øve press gjennom flere kanaler. 

 

Vedtak: 

Trøndelag Parkinsonforening ber Torbjørn A ta saken til Regionalt Brukerutvalg i Helse Midt for 

behandling der. 

 

Sak 42/2021 Høring – Utredning om helseforetaksstrukturen i Trøndelag 

 

Vedtak: 

Trøndelag Parkinsonforening støtter flertallet i prosjektgruppa sin anbefaling om styrket 
samhandling i stedet for fusjon mellom Helse Nord- Trøndelag og St. Olavs Hospital. Styreleder 
sender vårt høringssvar til Helse Midt-Norge, Avdeling for eierstyring. 
 

Sak 43/2021 Annonsepriser Parkinsonbladet 2021 

 

«Parkinsonbladet for  hele Trøndelag PF» ble behandlet i sak 10/2021. 

Kastvollen Rehabiliteringssenter er pr. dato vår eneste annonsør, og betaler 1.000 kr for 1/1 side pr. 

nummer. Vi håper på flere annonsører, og har dermed behov for å fastsette annonseprisene. 

 

Vedtak: 

Trøndelag Parkinsonforening fastsetter annonseprisene i Parkinsonbladet slik for året 2021: 
1/1 side kr 1000 pr. nummer. 1/2 side kr 600 pr, nummer. 1/4 side kr 400 pr nummer. 
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Sak 44/2021 Delegater til NPFs landsmøte 2021 

 

Vi får ikke gjennomført fylkesårsmøtet innen den fastsatte fristen for påmelding av delegater til 

landsmøtet i juni. Av den  grunn må fylkesstyret selv peke ut delegater, og årsmøtet vil bli orientert 

om hvem som er valgt. Forhåpentligvis godkjenner møtet styrets vedtak. Forbundsstyret er orientert 

om saken og har godkjent fremgangsmåten. 

Antallet betalende medlemmer avgjør hvor mange delegater vi får. Pr. 4. mars hadde 525 

medlemmer betalt sin kontingent til Trøndelag. Dermed får vi kun 4 delegater. 

 

Vedtak: 

Trøndelag Parkinsonforening velger følgende delegater til Norges Parkinsonforbunds landsmøte i 

juni 2021: 

1. Leif Klokkerhaug 
2. Torbjørn Akersveen 
3. Jon Einar Værnes 
4. Tora Rømo 
1. vara Karin Gustavsson 
2. vara: Halvor Stavrum 
 

Sak 45/2021 Forslag fra TPF på medlemmer til forbundsstyret 2021-2023 

 

Vedtak: 

Trøndelag Parkinsonforening nominerer 

• Heidi E Adde Bye til en ny periode til forbundsstyret (2021-2023) 

• Trygve Andersen som forbundsleder for perioden 2021-2023. 
 

 

Sak 46/2021 Brukerrepresentasjon 

 

a) Oppnevninger 
Helsefellesskapet nordre del/Fagråd for helsefremming og forebygging (for kommunene)  

Halvor Stavrum (vara) 

Helsefellesskapet søndre del/Fagråd for legesamarbeid  (for St. Olavs Hospital) 

Tora M Rømo  

Helsefellesskapet søndre del /Administrativt samarbeidsutvalg  (for kommunene)   

Astrid N Skauge 

 

b) Forslag 
Rådet for likestilling av funksjonshemmede i Trøndelag (vara)   Øystein Pettersen 

Unicare Helsefort Hasselvika  - nyopprettet tilbud   Astrid N Skauge 

Unicare Røros    - nyopprettet tilbud   Astrid N Skauge 

 

Vedtak: 

Styret tar oppnevningene til orientering. Styreleder tilskriver Petter Gomo (UNICARE) og foreslår 

Astrid som brukerrepresentant til UNICARE sine avdelinger i Trøndelag. 
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Sak 47/2021 Teams som verktøy i styrets arbeid 

 

Alle styremedlemmer, varamedlemmer og lokalforeningenes ledere er gitt tilgang til våre ulike teams 

(med unntak av Parkinsonbladet). Referat fra styremøtene legges på Teams. Møtedeltakerne må lese 

referatet der, og vurdere om møtet er korrekt referert. Tilføyelser og rettinger møtedeltakerne 

ønsker å gjøre legges inn som kommentarer (ikke direkte redigering i dokumentet). Kommentarer 

legges enklest inn ved å høyreklikke og velge ny kommentar i nedtrekksmenyen som kommer opp.

  

 

Vedtak: 

Styret vedtar at vi skal bruke Teams som aktivt verktøy i arbeidet vårt. Rutine for godkjenning av 

referater fra styremøtene aktiveres i tråd med vedtak i sak 2/2021. Arbeidsarkene på Teams skal 

oppdateres jevnlig. Kun de som er dokumentansvarlig skal redigere et dokument, men alle kan 

føye til kommentarer. 

Vedtak i sak 2/2021 

• Trinn 1: Referatet legges på TEAMS senest 4 virkedager etter møtet. Møtedeltakerne får 4 
virkedager på å legge inn eventuelle merknader, endringer ol.  

• Trinn 2: Referatet anses godkjent og legges på nettsida vår til fri bruk for alle senest 10 
virkedager etter styremøtet.  

• Trinn 3: Hvis et styremøte i ettertid likevel ønsker å endre publisert referat, må medlemmet be 
om at endringsforslag tas opp som egen sak i neste styremøte. 

 

 

Sak 48/2021 Helsefellesskap og brukermedvirkning 

  

Helsefellesskapene er en samarbeidsavtale som regjeringen og KS undertegnet i oktober i 2019. 

Astrid gjorde en summarisk gjennomgang av ordningen. 

 

Vedtak: 

Styret tar saken til orientering. 

 

Sak 49/2021 Parkinsondagen 11. april 

  

Den internasjonale parkinsondagen markeres 11.april hvert år (James Parkinsons fødselsdag). 

Forbundet sentralt vil markere dagen, og også uken i forkant. 

 

Vedtak: 

Styret oppfordrer lokalforeningene til å marker dagen lokalt. 

 
 
 

 


